
 

Sällskapets ordförande Rolf Johansson hälsade mötesdeltagarna välkomna.  

 

§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

 Rolf Johansson valdes till ordförande och Lars Tegvall till sekreterare.     

 

§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet. 
 Till röstlängd fastställdes närvarolistan som bifogas. 

 

§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysande. 

 Ordföranden/Lars Tegvall redovisade hur kallelsen kungjorts och mötet förklarades därmed vara i 

 behörig ordning utlyst.   

 

§ 4 Fastställande av föredragningslista. 

Fastställdes.    

 

§ 5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet. 

 Carl Ritzén och Hans Mörk valdes. 

 

§ 6 Information om året som gått.  

 Per Gemheden informerade om vinterns haveri med bryggorna i Rosendala och att dessa nu ersatts 

av nya som i fortsättningen tas upp varje vinter. Per informerade också om föreningens ungdoms- 

seglarskolor med ett 20-tal ungdomar vår och höst. I vuxenseglarskolan deltog 26 personer och har 

inneburit ett 10-tal nya medlemmar. Sjöbo har utnyttjats flitigt i sommar. Segelsektionens 

höstavslutningssegling i Sjöbo blev en succé. Fleetrace i Jönköpings hamn 26 maj med dåligt 

deltagande. JSS har köpt plåthallarna av kommunen vilket inneburit en ny lägre arrendeavgift. JSS 

har också fått byggnadslov och tillstånd att sälja reklamskyltar på plåthallarna. 3 av dessa är sålda 

och 1 kvarstår. Summan av dessa intäkter täcker i stort arrendeavgiften. Bryggorna i Sjöbo är dåliga 

och behöver åtgärdas inom en snar framtid, delvis genom medlemsarbete. Per informerade vidare 

om nybyggt traktorgarage på Rosendala och om visionsprogrammet för Södra Vättern samt visade 

ett bildspel. Tekniska kontoret har startat en utredning om förutsättningarna för båtlivet i södra 

Vättern. En arbetsgrupp har bildats där JSS är en av deltagarna. En ny träff är inbokad till 17 

oktober och kommer att genomföras i klubbstugan Rosendala. Målsättning är först att nya 

gästplatser ska byggas på Visingsö, därefter Huskvarnahamnen/Rosendala med ny bryggbeklädnad 

i Huskvarna hamn och förslag på en sjömack i Rosendalabassängen på området vid kanslibryggan 

och torrdockan. Därefter Jönköpings Hamn med ett eventuellt erbjudande från JSS att föreningen 

tar hand om uthyrningen av hamnplatserna mot skälig ersättning. 

 Per presenterade bilder på samtliga hamnförslag som ska diskuteras på mötet. Hans Mörk 

informerade om den satsning och utbyggnad som skett i Tegelvikshamnen i Motala där Motala 

kommun är en stor finansiär. Hans Mörk informerade vidare att branden på Munkjöslipen har 

inneburit ett föreläggande på krav om sanering från Miljökontoret vilket föreningen överklagat till 

Länsstyrelsen. Beslut väntas under hösten -18. Kommunens planerade utveckling av områden är 

satt till 2025.  

 

 Lars Tegvall meddelade att försöket i år med att använda vaktbolaget Avarns tjänster vissa nätter, i 

genomsnitt 3/månad slagit mycket väl och planeras att utökas under 2019 med möjlighet för 2 
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medlemmar tillsammans att utnyttja Avarn. Kostnad och friköpsmöjlighet kommer att presenteras 

på kommande årsmöte liksom bokningslistor. 

  

 Per Gemheden informerade vidare att kassören Jan-Erik Johansson och budgetgruppen inom kort 

startar budgetarbetet för 2019 och kommer att träffa samtliga sektionsledare för budgetering i 

respektive sektion. 

 

 Per informerade vidare om föreningens stora behov av medlemsarbete och att styrelsen i år kommer 

att verka som valberedning enl. årsmötesbeslut och bad varje medlem att gärna inkomma med 

förslag. 

  

 Per berättade också kort om nya hemsidan som nu varit i bruk i två år. Behov av medlemsarbete 

 finns även i Mediagruppen. 

  

   

§ 7 Synpunkter och idéer från medlemmar.  

 Anders Bronsek tipsade om båtguide för södra Vättern, Jönköping och Huskvarna och planerar att 

påbörja arbete med denna under nästa år. 

 Peter Fasth informerade om en planerad seglingsaktivitet 24-26 maj i Munksjön i samarbete med 

Domsands Båtsällskap och Gränna Båtklubb och som är tänkt att finansieras genom sponsring. Ett 

första arbetsmöte mellan intressenterna är planerad inom kort, därefter tas beslut om eventuellt 

deltagande. Arrangemanget är tänkt som en lokal fortsättning på Seglingsallsvenskan. 

 Boo Syrén undrade över vad föreningen gör med ”skrotbåtar” som står på Rosendala år efter år. 

 Hans Mörk informerade om vad som gäller i Westerviks Segelsällskap där man lyckats få bort ett 

flertal gamla båtar. Styrelsen kommer att titta på denna lösning.  

 

§ 8 Övriga frågor. 

 Inga övriga frågor 

 

 Ordföranden Rolf Johansson och vice ordföranden Per Gemheden tackade för deltagandet 

 och avslutade mötet. 

  

 

 

Vid protokollet:    

 

 

 

 

Lars Tegvall  

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

 

 

Rolf Johansson              Carl Ritzén  Hans Mörk 
   

 


